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Protokoll vid årsmöte i Norra Tjällmo ÄSO-KSO 2022-09-21 
 
 
1. Magnus Samuelsson hälsade samtliga närvarande välkomna till årsmötet. 
 
2. Kallelse och förslag till dagordning som sänts till samtliga jaktledare i skötselområdet 14 
dagar före mötet, dagordningen godkändes av mötet. 
 
3. Närvaroförteckning upprättades. 
 
4. Ordförande för mötet valdes Magnus Samuelsson. 
 
5. Till protokollförare valdes Torgny Sundén. 
 
6. Anders Andersson och Peo Larsson  utsågs att justera dagens protokoll och tillika 
rösträknare, antal närvarande var 24 st. 
 
7. Magnus S redogjorde för den nya 3års plan för Älgavskjutning i vårt ÄSO och tilldelning 
per jaktlag för 2022-2024,årsmötet beslutade enl. arbetsgruppens förslag. 
 
8. Avskjutningsregler för älg 2022-2023 diskuterades och beslut togs enl. arbetsgruppens 
förslag, reglerna fanns i skrift på mötet och uppdaterat på hemsidan www.tyloskogen.se 
 
9. Krontilldelning 2022-2023 innebär ökad avskjutning, kalvjakten är fri under hela perioden 
och finns vuxna djur kvar på totala tilldelning efter den 30/11 så tillämpas fri jakt på dessa 
tills totala tilldelning är uppnådd. 
 
10. Avskjutningsregler kronvilt 2022-2023 diskuterades omfattande och fråga om djuren som 
fälls under skyddsjakt skall räknas från, arbetsgruppen inväntar mail från Länstyrelsen i 
ärende. Mötet beslutade i övrigt med förslaget från arbetsgruppen, se hemsidan. 
 
11. Magnus S informerade om hemsidan tyloskogen.se som ägs av Sveaskog och kan komma 
att tillhöra vårt och några angränsande ÄSO-KSO framöver, hemsidan kommer att fungera 
som vanligt tillsvidare och ytterligare info för omläggning meddelas i god tid före start. 
 
12. Förslag om höjning av medlemsavgift till 150 kr per jaktlag och år godkändes och 
beslutades, betalas via swish 0709848614 eller LF Bank konto 9025.66.020.01 
 
13. Val av medlemmar till arbetsgruppen på 2 år ,mötet beslutade omval för Anders 
Andersson och Peo Larsson. 
 
14. Val av valberedning för 1 år, omval av Gert-Ove Germundsson och Ingvar Lönneskog. 
 
15. Motioner och skrivelser ej inkommit några. 
 
16. Info från Jägareförbund ej inkommit. 
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17. Nästa möte planeras till våren. 
 
18. Övriga frågor. Magnus S informerade om startande av en facegrupp för ÄSO för synobs 
av Varg. Info om vargangrepp som varit i vårt område vid Öna Gård i juni och Skönnarbo 
Gård 15-17/9 2022 diskuterades, även Aba informerade i ämnet varg.                                  
Anders A informerade om hur arbetet i Hultema Vindkraftspark fortskrider och hur det berör 
jaktlagen i området under årets jakt.                                                                                          
Arbetsblankett för älg och kronviltsobs som även innefattar obs av ROVDJUR fylls i vanlig 
ordning . (mycket viktigt) 
 
19. Ordförande Magnus Samuelsson tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Ordförande vid mötet.                                                                       Sekreterare för  mötet  
 
 
 
Magnus Samuelsson                                                                           Torgny Sundén 
 
 
 
 
 
 
Justeringsmän. 
 
 
 
 
Anders Andersson                                                                                 Peo Larsson 
 
 
 
 
 
 

                                                                                      
           
               


